
Geachte lezer,

Op 19 november 2021 viel ineens de beslissing voor een weer éénmalig vuurwerkverbod voor de komende 
jaarwisseling. Niemand had hierop gerekend, immers het afgelopen jaar, 2020, werd toen een éénmalig 
vuurwerkverbod afgekondigd. De jaren hierna zou dat niet zijn, is toen duidelijk vermeld. 

Dit jaar kwam het besluit veel te laat, vorig jaar was er al een lobby bezig vanaf half oktober, dus de 
vuurwerkimporteurs, -handelaren en -detaillisten stonden al op de rem. Nu, dit jaar,  teveel kosten gemaakt, folders 
gedrukt, reclamecampagne online al van start, website en shop opgetuigd en geopend, showroom ingericht etc. Tot 
18 november werd de indruk gewekt dat het wel ging. Immers was er door de artsen en experts aangegeven dat de 
vuurwerkslachtoffers géén druk op de IC uitoefenen. Zelf waren ze voorstanders van het door te laten gaan.

Maar de burgemeesters wisten het beter…..

Door hun lobby was er ineens ‘weer een éénmalig vuurwerkverbod’. Er zou een nog 
loyalere compensatie komen. Hoe dan? Vorig jaar na 8 maanden met een schijntje 
gecompenseerd in vergelijking met de bruto winst wat wij nodig hebben om ons 
bedrijf rendabel te houden. Dit jaar maar liefst 1000,- euro meer. Alleen al het 
drukken van de folders, opzetten website/shop, wat allemaal al gebeurd was, kost 
ons 2850,- meer dan vorig jaar. Dus nog dieper de min in. Wij hebben deze keer net 
als vorig jaar ook geen recht op TVL of NOW.

Foto ter illustratie van hoeveel gedrukte folders

De overheid stelde op het grote podium, dat de media heet, dat zowel handelaren als importeurs, ruimhartig zouden 
worden gecompenseerd. Een en ander gestaafd met het begrip over het feit dat het vuurwerk slecht over 3 dagen in 
het jaar verhandeld mag worden en daarmee een groot risico voor de ondernemer vormt. Helaas blijkt er helemaal 
niet zo ruimhartig gecompenseerd te gaan worden. Slechter dan afgelopen jaar, iedereen eerst veel meer kosten 
laten maken en dan daar een schijntje van vergoeden.

Wij hopen dat er serieus en aandachtig gekeken wordt naar onze argumenten (én die van onze vuurwerkcollega’s). 
Uiteraard kunnen wij als vuurwerkhandelaar e.e.a. met harde cijfers onderbouwen. Echter niet in een openbare 
internetconsultatie.

Op deze internetconsultatie hebben wij laat gereageerd  omdat wij helemaal moe gestreden zijn. Het lijkt allemaal 
niets uit te halen. Maar wij hopen dat u begrip heeft voor onze zorgelijke situatie. Hiermee hopen we op een betere 
compensatie.

Met vriendelijke groet,

Roeland van den Brand
VuurwerkHoogerheide
 


